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Abstract (en)
A shower partition for bath or shower tubs, having a partition plate (1) which is swivellable on one side wall (8) by means of hinges (3) attached
thereto above the tub edge (9) and, if appropriate, having a further partition plate (1) which is attached, in turn, to said partition plate (1) via hinges
(3), wherein the hinges (2, 3) are placed in each case on the upper (14) and lower (15) edge of the partition plate (1) so as to be horizontally (16,
17) adjustable along the plate edge (18). <IMAGE>

Abstract (de)
Duschabtrennung für Bade- oder Duschwannen mit an einer Seitenwand (8) mittels an ihr befestigten Scharnieren (3) oberhalb des Wannenrandes
(9) verschwenkbare Abtrennplatte (1) und gegebenenfalls einer an dieser Abtrennplatte (1) widerum über Scharniere (3) befestigten weiteren
Abtrennplatte (1), wobei die Scharniere (2,3) jeweils auf den oberen (14) und unteren (15) Rand der Abtrennplatte (1) entlang der Plattenkante (18)
horizontal (16, 17) verstellbar aufgesetzt sind.
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